
ZAZIDAVA VODIC
Na zadnji seji sveta KS Vodice so člani

razpravljali predvsem o zazidavi Vodic. Raz-
pravi so prisostvovali tudi predstavniki Stan-
dard investa, LUZ in predstavnik za urbanizem
pri SO Siška. Beseda je tekla predvsem o zazi-
davi osrednjega dela Vodic, kjer naj bi v pri-
hodnjih letih zgradili okrog 200 stanovanjskih
enot. Nekaj bi jih bilo v blokih, v verižnih in
vrstnih, pa tudi v individualnih hišah. Seveda
bo potrebno še prej zemljišče komunalno ure-
diti. Piedvidevajo, da bodo v Vodicah zgradili
po 25 stanovanj na leto.
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